流光灯加湿器

使用说明书

产品介绍

流光灯加湿器是一款空气净化加湿器, 带夜灯功能,使用USB供电方式。采用纳米 喷雾技术能有效减少千燥,降低电子辐射消 除静电,安全洁净,适合室内使用。

产品参数

产品名称: WH-02流光灯加湿器 T作电压: DC5V === 充电电流: 1.0A 工作电流: 350mA 使用功率: 2.0W 水箱容量: 500mL 喷雾量: 30/40mL/H(士15%) 定时时间: 一档4小时, 二档8小时 产品净重/毛重 230G/270G 产品规格: 98*98*142.5mm 产品包装: 99*99*146mm 产品材质: ABS+PC+PP+PCBA+硅胶 执行标准: GB4706.1-2005 GB4706.48-2009 质检:合格品 产地:中国-深圳

操作说明

喷零模式:

1.单击按键开启持续喷雾同时开启七彩灯光渐变模式; 2.再次单击按键开启间歇喷雾模式(喷3秒停3秒)

3.第三次单击关机(关闭灯光和喷雾)。

好光模式: 开机状态下,长按按键1.2秒七彩灯光渐变模式改为固定灯光颜色,再长按

开创机态下,天按按键1.2秒°L参约元周支候式成为回走对元颜色,并长按 1.2秒关闭灯光模式。 关机状态下,长按按键1.2秒开启七彩灯光渐变模式,再长按1.2秒改为固定 灯光颜色,再长按1.2秒关闭灯光模式。

步骤展示







逆时针旋转 拧开上盖 棉棒更换





注意事项

- 1. 本产品使用前请先加水,在缺水情况下禁止使用加湿功能。
- 2. 本产品可以添加少量香精,建议使用水性香薰水,不可添加油性类精油, 以避免油质堵塞雾化片功能。
- 3. 本产品喷雾没有自动断电功能,当模式喷雾时间到,设备将自动停止喷雾, 如需继续使用请先观察水箱内水量,在重按功能键启动。
- 4. 清洁产品时,请不要用水龙头直接冲洗,避免产品短路可能,建议使用柔软 棉布擦拭。

- 5. 本产品不能给10岁以下儿童单独使用。 6. 每十天使用干净的抹布清洗雾化片上的污垢,若雾量变小,请及时更换棉棒。 7. 使用前把棉棒完整浸湿在水里,如果拆除棉棒,请注意弹簧不要弄丢。
- 8. 如果开启加湿器,听到刺耳的声音,说明是棉棒没有湿透,可以把棉棒拆出来
- 9. 如果还没有出雾,请耐心等待或者拆出棉棒泡水,不要我截雾化口。

产品标配

加湿器一台、数据线一条、说明书一份、备用棉棒一根。

STREAMING LIGHT HUMIDIFIER

operation instructions

Product Introduction

Streaming light humidifier is an air purification humidifier with night light function and uses USB power supply. Nanometer spray technology can effectively reduce dryness, reduce electronic radiation, eliminate static electricity, safe and clean, suitable for indoor use

Product parameters

Product Name: WH-02 Streaming Light Humidifier

Product model: WH-02 Working voltage: DC5V === Charging current: 1.0A

Working current: 350mA Usage power: 2,0W

Water tank capacity: 500mL

Spray volume: 30/40mL/H (± 15%) Timing: 4 hours in the first gear and 8 hours in the second gear

Product net weight/gross weight 230G/270G

Product specification: 98 * 98 * 142.5mm Product packaging: 99 * 99 * 146mm Product material: ABS+PC+PP+PCBA+silicone

Executive standard: GB4706.1-2005

GB4706.48-2009

Quality inspection: qualified products Origin: Shenzhen, China

Operating instructions

Spray mode. 1. Click the button to start continuous spray and turn on the colorful light gradient

node at the same time.

2. Click the key again to start the intermittent spray mode (spraying for 3 seconds and stopping for 3 seconds):

3. Click Shut Down for the third time (turn off the lights and spray).

3. Click shift Down for the third time (clinical rate lands and specific light mode: In the power on state, press and hold the button for 1.2 seconds to change the colorful light gradient mode to fixed light color, and then press and hold for 1.2 seconds to turn of the light mode. In the shutdown state, press and hold the button for 1.2 seconds to turn on the colorful light gradient mode, then press and hold for 1.2 seconds to change to a fixed light color, and then press and hold for 1.2 seconds to turn off the light mode.

Step display







Cotton swab replacement





Pull out the cotton tube and replace the cotton filter

- 1. Please add water before using this product. It is prohibited to use the humidification function in
- 1. Please add water before using this product. It is prohibited to use the humidification function in case of water shortage.

 2. A small amount of essence can be added to this product. It is recommended to use water-based fragrance water instead of oil-based essential oil to avoid oil blocking the function of the atomizer.

 3. The spray of this product has no automatic power-off function. When the mode spray time is up, the equipment will automatically stop spray. If you need to continue using, please observe the water volume in the water tank first, and then press the function key again to start.

 4. When deaning products, please do not rinse them directly with a faucet to avoid the possibility of product short circuits. It is recommended to use a soft cotton doth for wiping.

 5. This product cannot be used alone by children under the age of 10.

 6. Use a clean cloth every ten days to clean the dirt on the atomizer. If the amount of fog decreases, please replace the cotton swab in a timely manner.

 7. Before use, soak the cotton swab completely in water. If removing the cotton swab, please be careful not to lose the spring.

- 8. If you turn on the humidifier and hear a harsh sound, it indicates that the cotton swab is not completely wet. You can remove the cotton swab to soak in water or turn it off and wait for a period
- of time.

 9. If the mist has not yet formed, please be patient or remove the cotton swab to soak in water, without me cutting the atomization port.

Product standard configuration

humidifier*1, data cable*1, instruction manual*1, spare cotton swab*1